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Acta Número 4 : Junta Directiva 
 
 
Data: 23/11/2015 
Hora d’inici: 21:00 
Hora fi: 23:00 
 
 
Assistents: Victor Peral, Juani Morata,  Veronique Soriano, Mireia Águila, Francina 
Gisbert. 
 
 
Punt 1: Reunions amb Direcció. 
 
Des de Direcció ens indiquen que per aquest curs les reunions AMPA-Direcció passen a 
ser els divendres a les 15:00. 
En principi anirem Victor i Juani, amb la possibilitat d’afegir i/o canviar d’acord amb el 
que ens permetin les nostres feines. 
 
Punt 2: Cantata Nadal. 
 
Direcció ha informat que es farà el dia 22/12/2015. 
 
Punt 3: Mails pendents de contestar. 
 
El tema Escola Vinyals de Lliçà de Vall: demanen reunió per informar-se de la 
socialització de llibres. Rosa Dols quedarà amb ells donat que és qui domina més 
aquest tema i acompanyarem algú més, segons disponibilitat. 
 
Mail consultes preus menjador: contestarem indicant el que s’aprova per Consell 
Escolar. 
 
Punt 4: Sant Baldiri. 
 
Per registrar la seva dissolució com a AMPA els demanen certificat del romanent que 
ha anat a Escola Lliçà d’Amunt (Països Catalans). 
Els direm que ho gestionin d’una altra manera o ens indiquin quin certificat exacte 
necessitem per demanar-ho. 
 
 
Punt 5: Telèfon. 
 
Estem mirant pressupostos i quan tinguem canvi de nom comprarem un exclusiu de 
l’AMPA. 
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Punt 6: Canvi de nom. 
 
Estàvem pendents d’acabar de signar totes les instàncies. 
Aquesta setmana es paga el canvi i es registrarà la documentació 
Punt 7: Comptes bancaris. 
 
Direcció informa que les notes informatives que s’envien a les famílies amb els 
cobraments d’excursions, etc, aniran amb logo de l’AMPA perquè els comptes són de 
l’AMPA. 
No hi estem d’acord per unanimitat. 
S’acorda mirar la legislació que regula la gestió econòmica de l’Escola, donat que des 
de Direcció ens insisteixen que no poden tenir comptes bancaris oberts a nom de 
l’Escola. 
També ens informarem amb FAPAC. 
Amb el que trobem i pensant que sí poden tenir comptes, els informarem que 
tancarem els comptes actuals de l’AMPA i obrirem un nou compte de gestió única de 
l’AMPA. L’Escola haurà d’obrir els seus propis comptes. 
 
Tota la Junta Directiva està d’acord amb això i s’ha deixat constància en anteriors actes 
de reunions de Junta. 
 
S’aixeca la sessió a les 23:00 
 
 
 
 
 
 
Signat: 
 
President       Secretària  
Victor Peral       Juani Morata 
 
 


